
Amendement nr 18/96

Opdracht Regioambassadeurs

De raad van de gemeente Hilversum in vergadering bijeen op 14 november 2018 behandelende de
opdracht aan de regloambassadeurs,

Overwegende:

Dat de formulering van de opdracht in het stuk ‘Regioambassadeurs. Invulling opdracht periode
2018-2022’ onduidelijk en te breed is;

Besluit:

De tekst onder 2. Te vervangen door:

“de regioambassadeurs de volgende opdrachten te geven:

- Het onderhouden van contact met Regio, eigen Raad en College en de collega
regioambassadeurs om van gemeenten naar Regio en vice versa relevante zaken in te brengen;

- Het ondersteunen van de Organisatie van regiopodia / gezamenlijke raadsbijeenkomsten /
congressen / symposia;

- Het bevorderen en ondersteunen van samenwerking tussen de griffies van de gemeenten (en
het bestuurssecretariaat van de Regio), o.a. gericht op het synchroniseren van
besluitvormingsprocessen op belangrijke onderwerpen;

- Het bevorderen van een tijdige, uniforme en adequate communicatie van de
portefeuillehoudersoverleggen naar de Raden van de deelnemende gemeenten.

\>
eii Jaarsma

Toelichting:
Inhoudelijk en tekstueel is de ‘concretisering opdracht regioambassadeurs 2018-2022’ niet heel
duidelijk. Wat ‘opdracht’ heet, worden ‘aandachtspunten waarop gefocust’ moet worden. Daaronder
ook taken die voor Griffies zijn, of voor wethouders. Deze worden ook “focus-aandachtspunten” voor
de Regioambassadeurs, waardoor verantwoordelijkheden vervagen. Regioambassadeurs hebben
geen inhoudelijke, maar een verbindende en informatieve rol.
In het reglement van de Regio is voorzien dat de portefeuillehoudersoverleggen een centrale rol
spelen bij coördinatie en afstemming en ervoor moeten zorgen de colleges en/of gemeenteraden bij
de beleidsvoorbereiding te betrekken. De uitvoering van deze taak door pfh’s wordt beter, maar is
nog niet goed genoeg. Het is dan niet voor de hand liggend om delen van deze taak haifsiachtig bij de
regioambassadeurs neer te leggen. Met dit amendement wordt de opdracht aan onze
regloambassadeurs meer toegespitst en blijft er voldoende ruimte om met de collega ambassadeurs
uit andere gemeenten de verbetering te blijven zoeken.
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A18/90 Amendement: Actieplan huren

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 14 november 2018,

Gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders tot vaststelling van de Programmabegroting 2019:

Overwegende dat:

• middenhuur is een belangrijke categorie woningen is;

• er naast vraag naar sociale huurwoningen ook een toenemende vraag naar middel dure huurwoningen is en erop
dit moment nog steeds sprake is van schaarste op de markt;

• echter niet alle woningen die worden verhuurd of ontwikkeld in dit segment betaalbaar zijn en/of blijven en soms
ook niet de gewenste kwaliteit en/of prijskwaliteit hebben;

• we in Hilversum zouden moeten willen kiezen voor duurzame, kwaliteits- sociale en middenhuurwoningen met
een redelijke prijskwaliteit verhouding;

• we zouden moeten willen voorkomen dat er projecten zijn of komen waarbij dusdanige huurprijsstijgingen
worden toegepast, dat sociale en/of middenhuurwoningen na oplevering in het dure huursegment vallen;

• ook in den Haag noodzaak wordt gevoeld om iets te doen aan realisatie en betaalbaarheid van de midden huur
woningen https://vvb-wonen.nl/ollongren-wil-middenhuur-makkelijker-maken/;

• de gemeente een lokale verantwoordelijkheid heeft en instrumenten kan inzetten om afspraken met
woningbouwcorporaties, eigenaren en ontwikkelaars te maken;

• tot op heden er vooral afspraken werden gemaakt met woningbouwcorporaties (de prestatieafspraken) en met
particulieren in mindere mate of niet;

• de programmabegroting bij mooie stad niets zegt over een ambitie en instrumenten om midden huur betaalbaar
te houden en te zorgen dat deze duurzame zijn en een fatsoenlijke prijs/kwaliteit verhouding hebben;

• er gemeenten zijn zoals Utrecht die expliciet in hun woonbeleid een actieplan middenhuur hebben opgenomen
https://www.utrecht.nl/fileadmin/uploads/documenten/bestuur-en

organisatie/beleid/omgevingsvisie/wonen/2017-12-Actieplan-Middenhuur-actualisatie-2017.pdf;

• het voor de gemeente Hilversum en woningzoekenden wenselijk is om grip te krijgen en houden op behoud en
realisatie van betaalbare sociale- en middenhuur;

• het ook wenselijk is dat we een concrete activiteit opnemen in de begroting 2019 om te komen tot het behalen
van doelstellingen

Besluit:

Aan punt 1 van het conceptbesluit over de Programmabegroting 2019 toe te voegen:

• (...) waarbij aan pagina 11 van de programmabegroting de volgende activiteit wordt toegevoegd: “Het
opstellen van een actieplan sociale- en midcienhuur”.

PvdA

Femke van Drooge -—-- -
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AMENDEMENT ‘BEGROTINGSWIJZIGING BELEIDSARM’

Nummer: A18/1O1

De gemeenteraad van Hilversum, bijeen op 14 november 2018, ter behandeling van de begroting 2019
inclusief de bijlages 10.a.1 tot en met 10.c,

Overweegt het volgende:

• Bijlage 1 0.a.3 “Collegebrief achtergrondinformatie voor begrotingsbehandeling 31 oktober 2018
(T18/132)” inclusief het raadsvoorstel “Ontmoeting en ondersteuning in de wijken — begroting
sociaal domein” is nog niet inhoudelijk besproken en vastgesteld door de raad;

• De financiële consequenties van het voorgestelde beleid zijn onduidelijk, echter deze zijn al wel
vertaald in de programmabegroting 2019, zonder dat de raad heeft kunnen spreken over de
begrotingswijziging 2018.

BESLUIT:

Het voorliggende raadsbesluit te wijzigen door na beslispunt 1 toe te voegen, met hernummering
van de daarop volgende beslispunten:

2. De in dejaarschijfopgenomenfinanciële consequenties van de begrotingswijziging zorg 2018
beleidsarm op te nemen en na agendering en bespreking in de commissie samenleving en raad
inhoudelijk vast te stellen;

3. In de begroting 2019, in het programma zorg hetzelfde bedrag als hierboven bedoeld eveneens
beleidsarm op te nemen en dit aan te passen na vaststelling van de inhoudelijke invulling van
de begrotingswijziging 2018;

En gaat over tot de orde van de dag.
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Halfjaarlijkse rapportage beleidsdoelen

Motie CDA HILVERSUM 14november 2018 Nummer M18/80

Onderwerp: Halfjaarlijkse rapportage beleidsdoelen

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 14november2018;

Constaterende dat:
• naar aanleiding van motie 18/61 extra prestatie-indicatoren zijn toegevoegd;
• deze prestatie-indicatoren zouden moeten aansluiten bij de concrete ambities;
• veel van de ambities enkel financieel zijn verwerkt in de begroting 2019;
• de indicatoren kort voor de behandeling van de begroting zijn aangeboden en verder niet

inhoudelijk met de gemeenteraad zijn besproken;

Overwegende dat:
• de begroting de gemeenteraad van Hilversum weinig inzicht biedt in de vertaling van financiële keuzes

naar ambities;

Verzoekt het college:
• aan de gemeenteraad voor de behandeling van de Kadernota in 2019 een onderbouwde

tussenrapportage over afle prestatie-indicatoren aan te bieden.

En gaat over tot de orde van de dag.

Gertjan Postma
Gerben van Voorden

CDA
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Werknemersvrijwilligerswerk

Motie CDA HILVERSUM 14november 2018 Nummer M18/81

Onderwerp: werknemersvrijwilligerswerk

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 14november2018,

Constaterende dat:
• dit college meer mensen wil verleiden tot het verrichten van vrijwilligerswerk;
• uit onderzoek van het CBS blijkt dat het overgrote deel (92%) meestal of altijd plezier heeft in het

vrijwilligerswerk;
• uit onderzoek van het CBS blijkt dat meer dan de helft van de vrijwilligers (54%) van mening is dat

vrijwilligerswerk hen nieuwe inzichten verschaft;
• Veel commerciele bedrijven hun medewerkers de gelegenheid geven tot het verrichten van

vrijwilligerswerk onder werktijd om zo een maatschappelijke bijdrage te leveren en een grotere rol te
vervullen binnen de samenleving.

Overwegende dat:
• het aantal vrijwilligers steeds meer afneemt;
• het verrichten van vrijwilligerswerk de samenleving verrijkt;
• hei verrichten van vrijwilligerswerk nieuwe inzichten verschaft en ambtenaren bewuster kan maken

van wat er speelt in de Hilversumse samenleving;
• het uitvoeren van vrijwilligerswerk door ambtenaren de organisatie zal verrijken;
• het gezamenlijk met collegas verrichten van vrijwilligerswerk zeer bevorderlijk is voor een goede sfeer

op de werkvloer en een betere onderlinge samenwerking (teambuilding’);
• het goed is voor een positieve uitstraling van de gemeente Hilversum en goed voor de band tussen

burgers en de gemeente.

Verzoekt het college:
Om alle werknemers met een publiek- of privaatrechteljke arbeidsovereenkomst in dienst van de
gemeente Hilversum, 16 uur per jaar in de gelegenheid te stellen ‘werknemersvrijwilligerswerk’ te verrichten
in Hilversum. De invulling van deze uren mag naar eigen inzicht, maar in overleg, worden gedaan,
individueel of in groepsverband, mits het vrijwilligerswerk in Hilversum plaatsvindt en valt onder de
algemene definitie van vrijwilligerswerk, namelijk werk dat in enig georganiseerd verband, onverplicht en
onbetaald wordt verricht ten behoeve van anderen of de samenleving.
(https://vng.nl/onderwerpenindex/maatschappelijke-ondersteuning/mantelzorg
vrijwilligerswerk/algemeen).

En gaat over tot de orde van de dag.

19O

Gerben van Voorden
CDA
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M18/83 Zicht op 1000 Woningen

De gemeenteraad, in vergadering bijeen op 14 november 2018,

constaterende dat:
- er bijna geen uitbreidingsiocaties zijn, maar het college heeft afgesproken om 1000

woningen er in komende jaren bij te bouwen;
- er nog geen goed zicht is op waar deze woningen gebouwd gaan worden;
- de inbreidingslocaties bepekt zijn en er per inbreiding vaak maar enkele woningen

toegevoegd kunnen worden;
- de gemeente geen grootgrondbezitter is en daarbij afhankelijk is van derden;

overwegende dat:
- de druk op de woningbouw groot is;
- er alleen maar inbreidingsmogelijkheden zijn;
- er diverse projectontwikkelaars/eigenaren/woningcoöperaties zijn die met transitie

van hun vastgoed/grond onvoldoende snelheid behalen;
- de ambitie van 1000 woningen een goede projectmatige aanpak vergt om deze te

kunnen realiseren;
- er een grote druk komt en al is op het ambtelijk apparaat om 1000 woningen te

kunnen realiseren;

verzoekt het college:
1. te onderzoeken welke inbreidingslocaties geschikt zijn om te bouwen en per locatie in

kaart te brengen wat er nodig is om daar woningen te realiseren.
2. inzicht te geven op welke wijze de ambitie van 1000 woningen gerealiseerd kan worden.
3. om zich uit te spreken om in samenwerking met andere partners zich maximaal in te

spannen om in de komende periode woningen te realiseren.

Een gaat over tot de orde van de dag.

Tjerk Pelsma

ChristenUnie
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Motie Diversiteitsraad
De gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 1 4 november 201 8, besprekende de Begroting
2019;

Constaterende dat:

- het woord ‘diversiteit’ éénmaal in de begroting 201 9 voorkomt;
- in paragraaf 3.5 Bedrijfsvoering de ‘personele diversiteit’ onbenoemd blijft;
- in diverse gemeenten (w.o. Amsterdam, Amersfoort, Utrecht, Veenendaal) met de

instelling van een onafhankelijke ‘Adviesraad Diversiteit’ positieve resultaten zijn
gerealiseerd op het gebied van diversiteit/inclusiviteit en integratie;

Overwegende dat:

- de gemeente Hilversum de participatie van alle Hilversummers wil stimuleren en
negatieve beeldvorming of uitsluiting actief wil bestrijden;

- betere afstemming van gemeentelijk beleid/dienstverlening op de diversiteit van de
Hilversumse bevolking gewenst is;

- weerspiegeling van deze diversiteit in personele samenstelling en organisatiecultuur
van de gemeente en de gemeentelijke instellingen daarbij helpt;

- de gemeenteraad van Hilversum zich verantwoordelijk voelt deelname van een ieder
aan een open en democratische samenleving te bevorderen en eventuele drempels
voor participatie weg te nemen;

- de gemeenteraad het wenselijk acht een maatschappelijke beweging op gang te
brengen die zich richt op het positief waarderen en benutten van de multi-culturele
diversiteit in onze stad;

Verzoekt het college:

om in het eerste kwartaal van 201 9 aan de commissie Economie en Bestuur een
voorstel voor te leggen waarin advies wordt gevraagd over de opdracht, doelstelling,
samenstelling en werkwijze van een Diversiteitsraad;
bij het opstellen van dit voorstel relevante partners te betrekken die voor het
welslagen van deze Diversiteitsraad essentieel zijn (instanties/organisaties,
vertegenwoordigingen/verbanden, personen);

over tot de ordn de dag.

VVD Leefbaar Hilversum
Frits Vogel Mirjam Kooloos

------
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Bijlage ter toelichting

De ‘Adviesraad Gemeentelijk Minderhedenbeleid Veenendaal’ staat o.a. model voor de in deze
motie genoemde ‘Diversiteitsraad’ in Hilversum. Ter illustratie van de bedoeling hierbij het
eerste artikel uit het reglement van deze adviesraad (opgericht in 2002). Bron:
http://decentrale.regelgevinci.overheidijjJçvdr/xhtrnloutput/Actueel/Veenendaal/CVDR1 00571.
html

Artikel 1 Taken en bevoegdheden
1. De Adviesraad Gemeentelijk Minderhedenbeleid Veenendaal heeft als taak om burgemeester

en wethouders gevraagd en ongevraagd te adviseren over beleid omtrent de Veenendaalse
multiculturele samenleving. Hierbij kan men denken aan beleidsterreinen als wonen, werken,
welzijn, veiligheid, cultuur, inburgering, onderwijs, zorg en sport. Deze advisering vindt bij
voorkeur plaats in een vroeg stadium van de beleidsontwikkeling, dus ook concept
beleidsnota’s kunnen aan de Adviesraad worden voorgelegd.

2. In geval burgemeester en wethouders advies vragen aan de Adviesraad dient de vraag zo
precies mogelijk te worden geformuleerd.

3. Burgemeester en wethouders zorgen ervoor, al dan niet gevraagd, dat alle informatie die de
Adviesraad redelijkerwijs nodig heeft voor de vervulling van haar taak, in een vroeg stadium
van de beleidsontwikkeling en tijdig aan de Adviesraad wordt verstrekt. Dit geldt ook voor
informatie over in voorbereiding zijnde plannen die voor de allochtone gemeenschap van
belang zijn.

4. De Adviesraad adviseert daarnaast over de voorwaarden waaronder multiculturele projecten
subsidie kunnen krijgen.

5. De Adviesraad signaleert burgemeester en wethouders over relevante maatschappelijke
ontwikkelingen die de multiculturele samenleving aangaan.

In Utrecht is ‘Saluti’ de samenvoeging van diverse adviesraden inzake diversiteit:
https ://www.salutiutrechtnl

In Amersfoort werkt een vergelijkbare Adviesraad onder de naam ‘Kleurrijk Amersfoort’:
http://decentrale .regelgeving.overheid .nl/cvdr/xhtmloutput/Actueet/Amersfoort/CVDR5 2 32.ht
ml

De Amsterdamse Adviesraad Diversiteit en Integratie (ADI) adviseert zowel het college van B&W
als de gemeenteraad gevraagd en ongevraagd op het gebied van burgerschap- en
diversiteitsvraagstukken. Zie https://www.amsterdarn.nl/bestuur
organisatie/organisatie/sociaal/onderwijs-ieugd-zorg/cfjversiteit/advjesraad/
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Constaterende dat:

overwegende dat:

Verzoekt het college:

Redde bij!
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De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 14 november 2018;

• de gemeente Hilversum in 2013 het Bijenconvenant heeft ondertekend;

• de raad op 30 maart 2016 op voordracht van D66 en de SP een motie M16/28 ‘Bloemen voor
de bijen’ heeft aangenomen;

• de gemeente Hilversum een groene gemeente is met beleid gericht op
duurzaamheid en met veel (potentieel) geschikte locaties voor drachtplanten en
-bomen;

• op 22 januari 2018 de Nationale Bijenstrategie gepresenteerd is;

• deze Nationale Bijenstrategie reeds ondertekend is door drieënveertig partners*l);

• hoofddoel van de initiatiefnemers is dat wij in 2030 weer populaties van vitale bijen en
andere bestuivers hebben, die stabiel zijn en/of zich positief ontwikkelen;

• er in deze Nationale Bijenstrategie meetbare doelen zijn opgenomen met als ijkpunten 2023
en 2030;

• meer dan de helft van de wilde bijensoorten met uitsterven wordt bedreigd;

• bijen en insecten door hun rol in het bestuiven van planten volstrekt onmisbaar zijn voor het
behoud van flora en fauna in Nederland en een cruciale economische functie in
bloementeelt, fruitteelt, groenteteelt en natuur hebben;

• uit de Nationale Bijenstrategie blijkt dat bijen behoefte hebben aan twee essentiële punten
namelijk nestelgelegenheid en voedselaanbod.

1. de Nationale Bijenstrategie namens de gemeente Hilversum te ondertekenen en de
uitvoering te ondersteunen in de gemeente Hilversum;

2. in de portefeuillehouders-overleggen in de Regio Gooi en Vechtstreek de nationale
bijenstrategie onder de aandacht te brengen en het voorstel te doen dat alle gemeenten in
de Regio en de Regio zelf deze strategie mede ondertekenen;

3. zich actief in te zetten om samen te werken met partijen zoals imkers, bijenverenigingen,
natuurverengingen, burgers en andere belanghebbenden;

4. zich actief in te zetten om de drie doelstellingen uit de Nationale Bijenstrategie te behalen;
- het bevorderen van de biodiversiteit;

- het verbeteren van de wisselwerking tussen mens, landbouw en natuur;



- het helpen van Imkers en biologen door aanpassingen in het groenbeheer om de

gezondheid van de honingbij en bestuivers te bevorderen zoals beschreven in bijlage 1;

5. contact te leggen met alle basisscholen van Hilversum om hen te bewegen in het komende

schooljaar 2019/2020 deel te nemen aan de sponsoractie ‘Red de Bij’ en een bijdrage te

leveren aan de promotie en ondersteuning van de actie van de scholen in de media;

6. de uit de sponsorwerving voortvloeiende gelden als gemeente aan te vullen vanuit het buget

Impuls Groen en te investeren in het zaaien van een wilde bloemenmengsel. Dit wilde

bloemenmengsel wordt onder deskundige leiding samengesteld;

7. De raad actief op de hoogte te houden van de vorderingen, om in de ijkjaren 2023 en 2030

aantoonbare resultaten zoals aangegeven in de Nationale Bijenstrategie te kunnen

presenteren. Een jaarlijkse inventarisatie met vastlegging van de gegevens maakt onderdeel

uit van de aantoonbare resultaten.

En gaat over tot de orde van de dag

Leefbaar Hilversum,

M. Kooloos

*1 Ondertekenaars van de Nationale Bijenstrategie

De volgende partijen hebben op 22januari 2018 de Nationale Bijenstrategie ondertekend:

1. BASF 2. Bayer 3. Bayer Bee Care Center 4. Bee Foundation 5. Beroepsvereniging Nederlandse Imkers 6. Bij Bewust

Betuwe 7. BoerenNatuur 8. Centrum Landbouw en Milieu 9. CITAVERDE College 10. De Coöperatieve Betuwse

Fruitmotor 11. De Vlinderstichting 12. Federatie van Heideboerderjen 13. Inbuzz Extra 14. Koninklijke Algemeene

Vereeniging voor Bloembollencultuur 15. Kenniscentrum Natuur en Leefomgeving / Van Hall Larenstein 16. Koppert

Biological Systems 17. Landal GreenParks 18. Landschappen NL 19. Louis Bolk Instituut 20. LTO Nederland 21. Ministerie

van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit 22. Naturalis Biodiversity Center 23. Natuurmonumenten 24. Nederlandse

Bijenhoudersvereniging 25. Nederlandse Fruittelers Organisatie 26. Nef’to 27. Plattelandscoöperatie 28 Provincie Limburg

29 Provincie Noord-Brabant 30 Provincie Overijssel 31 Provincie Zuid-Holland 32 Staatsbosbeheer 33. Stichting BEEP 34.

Stichting EIS Kenniscentrum Insecten 35. Stichting Natuur & Milieu 36. Stichting Veldleeuwerik 37. Syngenta 38. Unie van

Waterschappen 39. Van Hall Larenstein /Lectoraat Bijengezondheid 40. Velt Samen Eco Actief4l. Vereniging van

waterbedrijven in Nederland 42. Wageningen University & Research 43. Waterschap De Dommel

* 2
Voor Sinus-maaibeheer zie https://www.vlinderstichting.nl/sinusbeheer/



Bijlage 1 bij Motie Red de bij!

Voorstellen

Gevraagd wordt:

1. Bij ontstane dorre grasvelden en bermen grote delen van het gras af te schrapen en te

verwijderen waarna het wilde bloemenmengsel wordt aangebracht op de hierdoor ontstane

schrale ondergrond zodat bijen en bestuivers hierop kunnen foerageren.

2. behalve bij de onder architectuur ontstane landschappen met grasvelden vanaf heden geen

graszaad meer aan te brengen in bermen en velden maar wel met zaad van het

samengestelde wilde bloemenmengsel;

3. om de invoering van een specifiek maaibeleid, het zgn. ‘Sinus-maaibeheer’ *2), waardoor in

de loop der jaren het behoud van wilde bloemen gegarandeerd wordt. Hierdoor hebben de

bijen en bestuivers de mogelijkheid om in populatie toe te nemen. Het maaien wordt niet

meer met klepelmachines gemaaid maar met maaimachines waarna het maaisel voor rijping

van de graszaden voor enkele weken blijft liggen en daarna wordt verwijderd;

4. om als Bijvriendelijke gemeente Hilversum voor het ecologisch groenbeheer de uitgewerkte

‘Casus Eindhoven’ over te nemen welke door IVN Natuur Educatie samen met

Ingenieursbureau Tauw is ontwikkeld en al vele jaren met succes wordt toepast, zie bijlage.

oo3
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Aandacht voor het Midden-kleinbedrijf en kleine zelfstandigen: Ja Natuurlijk!

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering op 14 november 2018:

Overwegende dat:

• op 16 oktober 2013 een motie MKB en MKB beleid is aan genomen in de gemeenteraad van
Hilversum;

• de economische visie 2007-2020, Kenniscentrum Hilversum, weinig kader geeft voor
beleidsbeslissingen met betrekking tot beleid ter ondersteuning en facilitering van kleine
zelfstandigen en het midden kleinbedrijf;

• het woord MKB in de begroting 2019 0 keer staat opgenomen;
• mogelijke maatregelen om het Midden-en klein bedrijf te faciliteren en ondersteunen (anders

dan media en creatieve industrie) nauwelijks beschreven worden;
• op pagina 4 van de begroting gesproken wordt over ‘en ook andere ondernemers staan we

graag bij met raad en daad.” Het onduidelijk wat die raad en daad dan is en met welke
maatregelen en middelen;

• dat landelijke cijfers aangeven dat er in toenemende mate midden- en kleinbedrijf
ondememers in problemen komen (dus ook kleine zelfstandigen)en ook de Hilversumse
cliëntenraad Sociale Zaken al vaker geadviseerd heeft om iets te doen om kleine zelfstandigen
te ondersteunen;

• de gemeente Hilversum in 2017 een ondernemers enquête heeft gehouden onder het midden-
en kleinbedrijf en kleine zelfstandigen, maar de uitkomsten hiervan nog niet met de
gemeenteraad besproken zijn;

• een ondernemerspanel is gestart en de gemeenteraad benieuwd is wat hier besproken wordt en
wat dit oplevert;

• in februari 2016, door de raadsleden M.F. Vogel en B. Verweij, naar aanleiding van een
expertmeeting aanbevelingen met betrekking tot het midden-kleinbedrijf en kleine
zelfstandigen aan de voorzitter van de Economic board Gooi en Vechtstreek, de heer P.
Broertjes, zijn aangeboden. Tot op heden zowel regionaal als lokaal onduidelijk is wat
hiermee gebeurd is;

• diverse ondernemersverenigingen de gemeenteraad aanschrij ven met ideeën, wensen en of
tips.

Spreekt als zijn mening uit dat:

• het midden- en kleinbedrijf en kleine zelfstandigen cruciaal zijn voor onze economie en
bedrijvigheid;

• zij niet tussen de wal en het schip terecht mogen komen als het om ondersteuning van de
gemeente gaat,



Verzoekt het college:

• een notitie te schrijven, in aanvulling op de economische visie 2007-2020, over de wijze
waarop de gemeente Hilversum de positie van het midden-kleinbedrijf en kleine zelfstandigen
gaat verbeteren;

• in deze notitie concrete maatregelen (al dan niet in samenwerking met partners zoals stichting
citymarketing en het stadsfonds en zeker in samenwerking met de diverse
ondernemersverenigingen) op te nemen die bijdragen aan de profilering, positionering,
ondersteuning en behoud en komst van het midden-kleinbedrijf en kleine zelfstandigen;

• deze notitie, inclusief benodigde middelen ,voor de kadernota 2019 aan de gemeenteraad voor
te leggen

PvdA

Femke van Drooge
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M18/88 Starterslening: Als huren niet kan, te duur is en kopen niet kan

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 14 november 2018,

Gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders tot vaststelling van de Programmabegroting 2019:

Overwegende dat:

• de starterslening een instrument is wat de gemeente i.s.m. het Stimuleringsfonds Volkshuisvesting kan
inzetten en hiertoe een verordening heeft
http://decentrale.regelgeving.overheid.nh/cvdr/xhtmloutput/Actueel/Hilversum/CVDR54324.html;

• de huidige verordening aan een update toe is;
• starters die nu een huis willen kopen meer dan eens geconfronteerd worden met een mogelijke

maximale hypotheek die net iets te laag te is om hun huis te kunnen kopen (terwijl de huurkosten
hoger zouden zijn dan een eventuele gunstige hypotheek);

• mensen met een modaal inkomen niet in aanmerking komen voor een sociale huurwoning;
• middeldure huur voor deze doelgroep er nu onvoldoende is en deze ook vaak te duur blijkt te zijn;
• een flinke groep huurders wellicht beter af is met een goede hypotheek (want lagere maandlasten) en

een beetje steun;

• de gemeente Hilversum tot enkele jaren terug de starterslening actief aanbood;
• gemeenten om ons heen de starterslening ook aanbieden t.w. Gooise Meren, Blaricum, Huizen en

Wijdemeren;

• de starterslening een revolverend fonds is en dus geen subsidie;
• in het potje van het Stimuleringsfonds Volkshuisvesting, voor de gemeente Hilversum, nog een bedrag

van € 179.522,83 staat maar dat dit bedrag vanwege een verouderde verordening niet meer
aangesproken kan worden.

Verzoekt het college:

1. Met de SVN in gesprek te treden en een geactualiseerde Verordening starterslening uit te werken;
2. De geactualiseerde Verordening starterslening uiterlijk in het eerste kwartaal 2019 ter besluitvorming aan

de gemeenteraad voor te leggen.

En gaat over tot de orde van de dag

s.
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Femke van Drooge
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Toelichting.

De SP heeft aan de Stichting Stimuleringsfonds Volkshuisvesting Nederlandse gemeenten (SVn) informatie gevraagd over de

startersleningen voor Hilversum. De SVn heeft samengevat de volgende informatie versterkt:

• In december 2006 is de eerste verordening Starterslening in Hilversum vastgesteld, deze is op 9 mei vervangen door

onderstaande verordening
http://decentrale.regelgeving.overheid.nl/cvdr/xhtmloutput/Actueel/Hilversum/CVDR54324.html Beide hadden een

ingangsdatum van 1januari 2007. Zover ik kan zien is bovenstaande verordening niet ingetrokken.

• Momenteel staat er nog een bedrag van € 179.522,83 op de rekening courant m.b.t de Starterslening.

• Wat er moet gebeuren om weer Startersleningen beschikbaar te stellen in Hilversum is het vaststellen van een

verordening ( ondanks dat de verordening uit 2007 niet is ingetrokken, maar deze is dusdanig verouderd en sluit niet

meer aan bij de huidige Starterslening

Vragen die vanuit de lokale politiek regelmatig aan SVn gesteld worden:

• Werkt de Starterslening prijsopdrijvend? Gezien het aantal transacties op de woningmarkt waarbij er sprake is van een

Sta rterslening is dit effect minimaal.

• De Starterslening is een vorm van over creditering en we willen juist toch minder schulden? De Starter met een

Starterslening gaat de lasten van de Starterslening alleen betalen als dit op basis van zijn inkomen ook kan. Dus dan is

er geen sprake van overcreditering.

Meer informatie over de woning markt en de jaarverslagen van SVn: https://www.svn.nl/over-ons/publicaties
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Veilig op de fiets naar het sporten

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 14
november 2018 bij de bespreking van de ‘Begroting Hilversum 2019’:

Constateert dat:
• er fietspaden op het grondgebied van Hilversum naar sportvelden

zijn waar geen of slechte straatverlichting is;
• dit het veiligheidsgevoel aantast;
• hierdoor meer ouders/sporters (vooral in de winterperiode) met de

auto naar de sportvelden gaan. Dit niet bijdraagt aan co2 reductie;

Verzoekt het college:
• te onderzoeken/inventariseren welke fietspaden naar sportvelden

toe geen- of onvoldoende straatverlichting hebben;
• de resultaten van dit onderzoek terug te melden aan de raad.

En gaat over tot de orde van de dag.

Hart voor Hilversum
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HILVERSUM /u

Verduurzaming schoolgebouwen

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 14 november 2018 bij de bespreking
van de “Begroting Hilversum 2019”

Constateert dat:

• de gemeente Hilversum als doelstelling heeft in 2040 gasvrij en in 2050 klimaatneutraal te zijn;
• deze energietransitie een gezamenlijke uitdaging en verantwoordelijkheid is van inwoners en

bestuurders van scholen;
• wij de verduurzaming van deze gebouwen met meer spoed ter hand willen en moeten nemen

om deze klimaatdoelstellingen halen;
• Hilversum vele monumentale schoolgebouwen kent, met hoge exploitatiekosten;
• onderzoek uitwijst dat een slecht binnenklimaat in onderwijsgebouwen aantoonbaar leidt tot

minder leerwinst;
• schoolbestuurders bereid zijn om gezamenlijk deze verantwoordelijkheid op te pakken, ook ten

aanzien van kostendeling;

verzoekt het college

• In het lehalfjaarvan2ol9samen metdeschoolbesturen een planvan aanpakoptestellen
waarin uitgewerkt wordt hoe wij versneld kunnen komen tot:

o verduurzaming van schoolgebouwen;
o binnenklimaat “frisse scholen klasse C”;

• en bij de kadernota 2020 budget te claimen voor de begroting 2020, gebaseerd op een reële
verdeling van de kosten tussen gemeente en schoolbesturen;

en gaat over tot de orde van de dag.

GroenLinks Hart voor Hilversum çj
Marleen Remmers Hakan Koc
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GROENLINKS
HILVERSUM

NUMMER:

MOTIE “Duurzaamheidscafé Hilversum, samen versnellen”

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 14 november 2018 bij de bespreking

van de “Begroting Hilversum 2019”

CONSTATEERT DAT:

• De gemeente Hilversum als doelstelling heeft in 2040 gasvrij en in 2050 klimaatneutraal te zijn
• Deze energietransitie een gezamenlijke uitdaging en verantwoordelijkheid van inwoners,

ondernemers, maatschappelijke organisaties en de gemeente is.
• Informatie, inspiratie, advies, ondersteuning en kennisdeling van groot belang zijn om de

energietransitie-opgave te versnellen en de doelstellingen te halen.
• Duurzaamheidscafés in meerdere gemeentes (o.a. Nijmegen, Tilburg, Gooise Meren) een

succesvol platform vormen voor kennisdeling, verbinden van initiatieven en informatiebehoefte
rondom de energietransitie.
www. duurzaamheidscafenilmegen.ni
www.samen-sneller-duurzaam.nh/duurzaamheidscafe

VERZOEKT HET COLLEGE:

• Het initiatief te nemen om in het eerste kwartaal van 2019 een Duurzaamheidscafé Hilversum te
starten, bijvoorbeeld vanuit het bestaande platform Hilversum 100.

R TOT DE ORDE VAN DE DAG
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Hart voor Hilversum
Hakan KocLex van Waarden
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M18/93 Stop Zinloos solliciteren

Overwegende dat:

Verzoekt het college:

En gaat over tot de orde van de dag.

(Bi’nca Verweij

v
T

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 14 november 2018,

Gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders tot vaststelling van de Programmabegroting 2019,

• vanuit de Participatiewet een strikte sollicitatieplicht bestaat voor mensen in bijvoorbeeld de bijstand;
• sommige mensen, waaronder 60+ers, vele sollicitaties uitsturen maar steeds afgewezen worden;
• de kansen voor sommige personen, zoals bijvoorbeeld 60+ers, op de arbeidsmarkt niet groot zijn;
• in diverse steden, waaronder Rotterdam, gekozen wordt om de sollicitatieplicht voor mensen voor wie

werk geen haalbaar perspectief meer is te versoepelen;

• in onze gemeente gewerkt wordt met een persoonlijk plan en het mogelijk is om per persoon op basis
van een individuele afweging soepelere afspraken te maken over re integratie en participatie.

bij de uitvoering van de Participatiewet het volgende beleidsuitgangspunt te hanteren:

• Hilversummers voor wie werk geen haalbaar perspectief (meer) lijkt te zijn, niet een verplicht aantal
sollicitatiebrieven per week te laten versturen of onnodig aan trajecten te laten deelnemen, maar aan
bijvoorbeeld oudere werkzoekende Hilversummer eerst te vragen wat zij nog willen en kunnen en als
aangeven wordt graag aan het werk te willen, re-integratie voorzieningen aan te bieden;.

• aan de groep die deze stap niet meer kan zetten, vooral passende inkomensdienstverlening, activering
en ondersteuning aan te bieden, maar niet dienstverlening gericht op re-integratie en werk.
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M18/94 AED in elke wijk

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 14 november 2018,

Gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders tot vaststelling van de Programmabegroting 2019,

Overwegende dat:

• een AED levens kan redden en het wenselijk is dat er (goed werkzame) AED’s 24 uur per dag
beschikbaar zijn;

• in woonwijken zijn weinig AED’s dag en nacht openbaar bereikbaar zijn terwijl juist daar de meeste
hartstilstanden voorkomen;

• het wenselijk is dat er in elke wijk een openbare goed onderhouden AED 24/7 beschikbaar is;
• er meerdere buurten zijn die een AED willen hebben maar zij zoeken naar middelen;

• de aanschaf, plaatsing (in een vorstvrije locatie buiten een gebouw) en onderhoud dan wel vervanging
van een AED een kostbare zaak is.

Verzoekt het college:

1. te onderzoeken bij welke openbare gebouwen (denk aan wijkcentra, gemeente gebouwen of andere
openbare gelegenheden) een AED aan de vorstvrij aan de buitenzijde geplaatst kan worden en waarbij er
een AED vrijwilligers netwerkwerk opgebouwd kan worden;

2. een voorstel uit te werken met als uitgangspunt dat er op meer pekken in Hilversum een openbaar
toegankelijke 24/7 AED is, inclusief vervangings-en onderhoudsplan en daarbij tevens te voorzien in een
‘subsidieregeling AED in openbare ruimte’, bijvoorbeeld zoals in Waddinxveen (zie link onderaan de
pagina);

3. dit voorstel uiterlijk bij de kadernota 2019 aan de gemeenteraad voor te leggen;
4. voor die buurten die nu een AED willen financiële middelen voor plaatsing en eventueel scholing en/of het

opzetten van een vrijwilligers AED systeem te zoeken binnen de programma 2 Zorg van de begroting 2019.

En gaat over tot de orde van de dag.

Sij/ Pv

Iar?caVerweii Femke van Drooge

Ter informatie
dr R. W. Koster, cardioloog van het AMC: “De resultaten uit het onderzoek pleiten voor meer AED’s in het
openbaar met name in woonwijken. De meeste hartstilstanden vinden namelijk in en om het woonhuis plaats.
Bij wijze van spreken zou op elke hoek van de straat een AED moeten hangen. Een goede infrastructuur voor de
hulpverlening is daarbij onmisbaar. De meldkamer moet een beroep kunnen doen op getrainde mensen in de
buurt die de AED kunnen bedienen.”

https://city-aed.nl/gebruik-open bare-aed-verd ubbelt-overlevingskans/

https://www.waddinxveen nl/inwoners/alles-over-veiligheid 42891/item/hartveilig-wonen-aed 122989.html
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Ml 8-95 Motie mantelzorgparkeren

Overwegende dat:

antelzorgvergunning;

Verzoekt het college:

En gaat over tot de orde van de dag
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Ahmet Yorulmaz

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 14 november 2018,

Gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders tot vaststelling van de Programmabegroting
2019,

• het voor mantelzorgbehoevende inwoners van Hilversum mogelijk is om voor hun
mantelzorger een mantelzorgvergunning aan te vragen;

• de mantelzorger met de mantelzorgvergunning 80 uur per kwartaal gratis mag parkeren in de
nabije omgeving waar de mantelzorgbehoevende woont;

• er over 2018 6 aanvragen zijn binnengekomen voor een mantelzorgvergunning;
• dat aantal de vraag oproept of mantelzorgers voldoende op de hoogte zijn van de mogelijkheid

om een mantelzorgvergunning aan te vragen;
• de mantelzorgvergunning gezien kan worden als een positieve handreiking voor mensen die

zich inzetten voor hun hulpbehoevende naasten;
• mantelzorgers met enige regelmaat de auto nodig hebben om hun taken te kunnen vervullen;
• mantelzorgbehoevende inwoners van Hilversum kunnen op de volgende website een aanvraag

indienen:
https://www.hi lversum.nl/Home/Parkeren/parkeren inwoners/Parkeervergunning inwoners/M

• niet alle mantelzorgbehoevenden met de computer overweg kunnen en er dus ook behoefte
bestaat aan het schriftelijk aanvragen van een mantelzorgvergunning;

1. de mantelzorgvergunning onder de inwoners van Hilversum meer te gaan promoten door de
mogelijkheid die er is om een mantelzorgvergunning aan te vragen actief onder mantelzorgers
te communiceren;

2. daarbij nauw samen te werken met verschillende mantelzorgpartijen in Hilversum;
3. er voor te zorgen, dat het ook mogelijk is om schriftelijk een mantelzorgvergunning aan te

vragen.
4. mantelzorgbehoevenden naast de Parkapp, de mogelijkheid te bieden om bezoekerskaarten te

krijgen;
5. de aanvraagprocedure van een mantelzorgvergunning te vereenvoudigen.
6. na het zomerreces 2019 een evaluatie uit te voeren en die voor eind 2019 te bespreken met de

commissie Zorg en samenleving.
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M18-97 Mediapark kost geld

Spreekt als zijn mening uit dat:

Verzoekt het college:

En gaat over tot de orde van de dag.
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De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 14 november 2018,

Gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders tot vaststelling van de Programmabegroting 2019

Overwegende dat:

• in de kadernota: financieel beeld van het coalitieakkoord 20 18-2022 voor het mediapark 5 miljoen euro
staat opgenomen; deze kadernota op 11juli2018 is vastgesteld;

• op 24 augustus 2018 een informatieve brief aan de gemeenteraad is verstuurd waarin de wethouder
media een reeds aangevraagde regiodeal, welke niet VOORAFGAAND met de gemeenteraad is
besproken, presenteert en waarin hij schrijft: “Het college van B&W van de gemeente Hilversum zal via
een investeringsimpuls van ê7 miljoen euro t. b. v de versterking van de mediasector een bijdrage leveren
in de cofinanciering”;

• een beeldvormende sessie is geweest op 3 oktober 2018 (dus na alle besluiten!);
• de wethouder in het begeleidend schrijven bij de regiodeal stelt dat: “De cofinanciering vanuit de

gemeente Hilversum en de regio Gooi en Vechtstreek waarover in de Regiodeal wordt gesproken, is
voorzien in de bestaande begrotingen. “;

• het vreemd is dat de wethouder het mediapark schetst als het zieligste kind van de klas. Maar dat
tegelijkertijd blijkt uit het MRA STEC rapport dat het mediapark in “levensfase 1, zit. Het mediapark, in
tegenstelling tot andere bedrijventerreinen in Hilversum, zeker NIET het zieligste jongetje van de klas is
(Zie https ://www. sadc .nl/wp-content/uploacls/20 1 8/07/Stec-Groep- 1 8 .052-Regiorapport-Gooi-en-
Vechtstreek.pdf Fase 1: Hoge (economische) waarde, Geen/nauwelijks veroudering, Alleen lichte
ingrepen zoals face lift en (duurzaam) beheer);

• er geen nieuwe kaderstellende ‘visie mediapark’ door de raad is vastgesteld;
• In de mediavisie 2016—2019 die de raad in mei 2016 heeft vastgesteld worden 2 indicatoren genoemd

(bloeiende mediasector en herkenbaar profiel) en tevens wordt gesteld dat in de begrotingen 2018 en
2019 (deel) nieuwe indicatoren worden benoemd;

• de SP in de begroting 2019 nergens de regiodeal media of de in de mediavisie 2016-2019 aangekondigde
nieuwe indicatoren kan terug vinden;

• het midden- en kleinbedrijf 70% van de werkgelegenheid in en rondom Hilversum genereert;
• investeringen voor het stimuleren en ondersteunen van het midden- en kleinbedrijf en kleine

zelfstandigen (anders dan de media en creatieve industrie) niet opgenomen staan in de begroting.

• Hilversum meer is dan alleen media en daarom een investeringsimpuls van dergelijke omvang een
zorgvuldige afweging vereist;

• er ook geld moet zijn om in ons Hilversumse midden- en kleinbedrijf (anders dan de media) te investeren,

• om een voorstel over de Regiodeal Media ter advisering aan de raadscommissie voor te leggen Media
voordat over die deal een definitief besluit wordt genomen
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HILVERSUM

MOTIE STEENBREEKCONTAINERS

Nummer: M18/98

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 14 november 2018, beraadslagend over de
begroting 2019;

Constateert dat:

• de coalitie inzet op vergroening van tuinen oftewel het weer ‘ontharden’ van geplaveide particuliere
tuinen, het zogeheten ‘steenbreek’;

• Hilversum als gemeente is aangesloten bij ‘Operatie Steenbreek’ naar aanleiding van de in november
2016 raadsbreed aangenomen motie “Tegels eruit, planten erin”;

• het belang van steenbreek blijkt uit actuele berichten over de groeiende wenselijkheid om meer
regenwater op te vangen buiten het riool om en om meer groen te creëren ten behoeve van bijen en andere
insecten;

• veel burgers — zowel huurders als eigenaren — opzien tegen steenbreek vanwege het werk én vooral de
niet voor iedereen betaalbare afvoer van stecnlbeton per puincontainer; terwijl het groen inrichten van een
tuin ook al een investering vergt;

• voor het plaatsen van een container bovendien vergunning moet worden aangevraagd en precario moet
worden betaald;

Overweegt:

• dat beloning vaak beter werkt dan bestraffing en de gemeenteraad daarom weinig ziet in een ‘steentax’
zoals door sommige gemeenten wordt overwogen;

• de kosten en vergunningaanvraag in veel gevallen wellicht niet de enige reden zijn om niet tot
vergroening van een tuin over te gaan, maar het eenvoudiger en goedkoper maken van steenbreek allicht
bij zal dragen tot verlaging van de drempel om tuinen te vergroenen;

EN VERZOEKT HET COLLEGE:

• voor het zomerreces van 2019 een uitgewerkt voorstel met kostenraming aan de gemeenteraad voor te
leggen met als doel het:
- voor een zekere (proef)periode vrijstellen van precario voor puincontainers mits deze bedoeld zijn om
steen!beton uit tuinen te verwijderen, met als doel vergroening;
- voor een zekere (proef)periode gratis of tegen korting aanbieden van puincontainers mits deze bedoeld
zijn om steen/beton uit tuinen te verwijderen, met als doel vergroening;

En gaat over tot de orde van de dag.

Pvdi SJ

Femke van Drooge Bçrweij



HILVERSUM

MOTIE ‘VOORKOMEN IS BETER DAN GENEZEN’

Nummer: 18/99

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 14 november 2018, in beraadsiaging over de
begroting 2019,

Constateert dat:

• de subsidie van het Europees Sociaal Fonds, ESF, voor coaching van leerlingen in het praktijkonderwijs
en het voorgezet speciaal onderwijs vanaf 2018 tot en met 2020 op is;

• de subsidie vanuit het ESF vanaf 2021 weer beschikbaar is voor Nederland en dus voor Hilversum;
• het college de doelstelling heeft om 25% uitstroom uit de bijstand naar werk te realiseren;

Overweegt dat:

• vanuit het onderwijs wordt aangegeven dat deze kwetsbare jongeren extra ondersteuning nodig hebben
voor het participeren op de werkvloer;

• een soepele overgang vanuit het onderwijs naar de arbeidsmarkt voor deze jongeren van extra belang is
om duurzaam inzetbaar te blijven in het arbeidsproces;

• het coachen van deze jongeren een belangrijk instrument is dat ingezet kan worden, zowel in de
voorbereiding naar de arbeidsmarkt als op de werkvloer;

• naast het vergroten van de uitstroom naar werk, het ook belangrijk is dat instroom in de bijstand wordt
voorkomen;

Verzoekt het college:

voor 2019 en 2020 er voor te zorgen dat het Sociaal Plein samen met de betrokken partijen ondersteuning en
begeleiding naar de arbeidsmarkt voor leerlingen van het speciaal en praktijkonderwijs blijft bieden.

En gaat over tot de orde van de dag.

PvdA

F. van Drooge
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MOTIE LEEGSTANDSVERORDENING

Nummer: M18/100

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bij een op 14 november 2018, in beraadslaging over de
begroting 2019,

Constateert dat:

• langdurige leegstand tot verloedering leidt van woon- en bedrijfspanden en van de straten/buurten waar
deze panden staan;

• langdurige leegstand uiteindelijk tot ongewenst gebruik van panden/woningen kan leiden, met soms een
aantrekkende werking op malafide en zelfs criminele investeerders of beleggers zonder oog voor het
algemeen belang;

• langdurige leegstand van woonpanden niet te rijmen valt met de huidige grote vraag naar woonruimte,
vooral onder jongeren;

• in plaats van het regulier, desnoods tijdelijk verhuren van woningen steeds wordt vaker overgegaan tot
oneigenlijk gebruik van woonpanden middels verkamering, het exploiteren van illegale pensions en
vakantieverhuur (AirBnB);

• leegstand tot kraken uitnodigt;

Overweegt dat:
• dit college de ambitie heeft om deze bestuursperiode 1.000 extra woningen toe te voegen en dat deze

ruimte vooral binnenstedelijk moet worden gevonden;
• dit college de ambitie heeft om het centrum en ook straten rondom het centrumgebied, zoals het

Oosterspoorplein en omgeving aantrekkelijker te maken;
• de gemeente middelen kan inzetten om langdurige leegstand en oneigenlijk gebruik van (woon)panden te

bestrijden.

Verzoekt het college:

voor het zomerreces van 2019 een uitgewerkt voorstel voor een leegstandsverordening aan de gemeenteraad
voor te leggen en daarin instrumenten op te nemen om woningdelen, vakantieverhuur en kamerverhuur
onder strikte voorwaarden mogelijk te maken en oneigenlijk gebruik van woningen tegen te gaan.

,
En gaat over tot de orde van de dag.
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Hilversum SP.
HILVERSUM

MOTIE DOELGROEPENVERORDENING

Nummer: M18/102

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 14 november 2018, in beraadsiaging over de
begroting 2019,

Constateert dat:

• om de toenemende druk op de sociale- en lage middeldure huurwoningmarkt tegen te gaan en deze druk
te doen afnemen, er maatregelen nodig zijn die deels zijn vervat in de Woonvisie Hilversum 2016 - 2020;

• het uitgangspunt van het college is om 1000 woningen te bouwen voor 1 en 2 persoons huishouden in het
binnenstedelijk milieu, en om 50% van de nieuwbouwproductie te realiseren in het middensegment en één
derde sociaal;

• hierbij wordt aangegeven dat de ambitie is om een substantieel deel in het middeldure segment minimaal
20 jaar hiervoor te willen behouden;

• vermenging van dure-, middeLdure- en goedkope woningen positieve effecten heeft op de leefbaarheid in
de stad en haar buurten (= differentiatie);

Overweegt dat:

• om de gewenste aantal woningen te bouwen en de sociale voorraad te behouden er een hoger
ambitieniveau nodig is dan “de invloed van de gemeente op de woonopgave is beperkt”;

• er daarom maximaal gebruik moet worden gemaakt van alle instrumenten op het gebied van de
ruimtelijke ordening die er mogelijk zijn;

• de Wet ruimtelijke ordening (Wro) gemeenten de mogelijkheid biedt om in bestemmingsplannen te eisen
dat een bepaald percentage sociale huur gerealiseerd moet worden;

• dit betekent dat de gemeente een doelgroepenverordening moet hebben om kwalitatieve locatie-eisen te
kunnen stellen in nieuwe bestemmingsplannen en exploitatieplannen. In de betreffende verordening
definieert de gemeente de doelgroepen en de duur van de instandhoudingtermijn voor deze woningen;

• het inmiddels ook mogelijk is voor gemeenten om middels een doelgroepenverordening eisen te stellen
aan de hoeveelheid middeldure huurwoningen en de duur dat deze woningen voor de categorie
middenhuur beschikbaar blijven (ook als de gemeente niet kan bepalen wie er bouwt).

Verzoekt het college:

de raad voor het zomerreces een uitgewerkt voorstel voor een Doelgroepenverordening voor te leggen om
voor een wettelijk vereiste basis te zorgen m.b.t. gemeentelijk woonbeleid over toe te voegen sociale en
lagere middeldure huurwoningen in bestemmingsplannen en exploitatieplannen.

4Ei1i gaat over tot de orde van de dag.
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MOTIE INDICATIESTELLING
Nummer: M18-103

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 14 november 2018, in
beraadsiaging over de begroting 2019,

Overweegt:

• een gedegen onderzoek naar de zorg-en of hulpvraag moet plaatsvinden

• Dat het vaststellen van de zorgbehoefte of het indiceren van de benodigde zorg noodzakelijk
is om vraaggericht passende zorg te kunnen bieden

• Bij een indicatiestelling cliënten wettelijke rechten hebben die zij niet hebben zonder een
indicatie, zoals het recht op bezwaar

EN BESLUIT:

• elke inwoner van Hilversum die zich meldt bij het Sociaal Plein met een hulp- of
ondersteuningsvraag in relatie tot de werking van de Wmo zo snel als mogelijk een
keukentafelgesprek tenminste binnen de termijn die in de verordening hiervoor staat;

• tenminste van dat gesprek een verslag gemaakt;

• dit uitmondt in een beschikking op basis van een indicatie;

• in de beschikking ook voorliggende of algemene voorzieningen mogelijk zijn;

• er wordt gewezen op de mogelijkheid van bijstand door een onaffiankelijke
cliëntondersteuner.

En gaat over tot de orde van de dag

Bianca Verweij
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Motie vreemd aan de orde van de dag

M 18-82

ChristenUnie

Motie opschorten handhaving fietsparkeren

De gemeenteraad, in vergadering bijeen op 14 november 2018,

constaterende dat:
- het fietsparkeerbeleid is bedacht om bezoekers van het centrum gastvrij te kunnen

ontvangen en een impuls te geven aan de economie van de binnenstad;
- de helft van de Hilversummers met de fiets naar het centrum komt en 18% van de

bezoekers van elders;
- uit onderzoek van de gemeente bleek dat er in 2014 3.100 fietsparkeerplaatsen

nodig zijn voor het centrum oplopend tot 3.750 parkeerplaatsen in 2030;
- er momenteel 2.892 fietsparkeerplaatsen in het centrum zijn en er nog geen

helderheid is over een te openen inpandige stalling;
- de gemeente sinds 15 september 2018 het fietsparkeerbeleid handhaaft en verkeerd

gestalde fietsen worden afgevoerd naar het fietsendepot waarna deze tegen betaling
van 15 euro weer kunnen worden opgehaald;

overwegende dat:
- er sinds 15 september 2018 veel ongenoegen is bij fietsende bezoekers van het

centrum over het ervaren gebrek aan fietsparkeerplaatsen en de strenge
handhaving;

- Hilversum bijna dagelijks op een negatieve manier in het nieuws komt vanwege het
fietsparkeerbeleid, het ongenoegen van fietsende bezoekers en incidenten bij de
handhaving;

- ondernemers omzetverlies ervaren sinds de invoering van het fietsparkeerbeleid en
Stichting Centrum gevraagd heeft om de handhaving aan te passen;

- er veel klachten worden geuit over de toepassing van de coulanceregeling, de
wachttijden om coulance te krijgen en de onduidelijke weigergronden;

- uit de door de fracties van SP en CDA gehouden evaluatie blijkt dat er onduidelijkheid
is over het juridisch kader, de rechtmatigheid van de handhaving en de toepassing
van de coulanceregeling;

- het huidige fietsparkeerbeleid en de handhaving daarop niet bijdraagt aan tevreden
centrumbezoekers en ondernemers, een aantrekkelijk centrum met een impuls voor
de economie en positieve pers over het fietsparkeren in Hilversum;



Motie vreemd aan de orde van de dag

M 18-82
verzoekt het college:

- het handhavingsbeleid, waarbij verkeerd geparkeerde fietsen worden weggesleept
en tegen betaling van 15 euro opgehaald kunnen worden, op te schorten totdat de
noodzakelijke maatregelen genomen zijn om het fietsparkeren tot een succes te
maken;
tot die tijd in te zetten op een

en

jk Jansen Tjerk Pelsma
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